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Protokół z XVIII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 05.10.2020 r. 

 

Miejsce posiedzenia: ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.15  

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokólant obrad: M. Tarkowska 

 

 

Porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVII Posiedzenia Rady w dniu 07.09.2020 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji.  
5. Sprawy zapewnienia bezpieczeństwa i utrzymania porządku na terenie 

dzielnicy: 
 podjęte działania w sprawach zgłoszonych poprzednio na posiedzeniach 

Rady 

 inne sprawy. 
6. Budżet Obywatelski edycji na rok 2021. 
7. Informacja o realizacji i przygotowywaniu zadań: 

 z rezerwy celowej dzielnicy (ul. J. Lisa) 

 inwestycji miejskich (ul. Szafranowa, pętla autobusowa przy ul. Zbożowej, 
ul. Skowronkowa). 

8. Wolne wnioski, informacje i zapytania. 
9. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad1.  

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Sławinkowskiej 50                    

z zachowaniem zasad bezpieczeństwa w związku z przeciwdziałaniem pandemii 

SARS 19. W posiedzeniu Oprócz członków Rady jako goście uczestniczyli 

dzielnicowy Straży Miejskiej pan st. insp. S. Stadnicki oraz mieszkanka                     

ul. Chabrowej. 

Przewodnicząca M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram   obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie stwierdziła na podstawie listy 

obecności,  że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Rady 

Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Rady (zał. Nr 1).  

Ad 2.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zadała pytanie, 

czy są propozycje zmian. Nie zgłoszono propozycji zmian. Przewodnicząca poddała 

pod głosowanie porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (11 głosów za). 
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Ad 3.  

Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia Rady 

Dzielnicy Sławin nr XVII z dnia 07.09.2020 r. Nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty jednogłośnie          

(11 głosów za). 

Ad 4. 

Przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

1. Do UM przekazano dokumenty z poprzedniego posiedzenia Rady oraz Opinię.  

2. Zaktualizowano strony internetowe Dzielnicy.  

3. Odbyła się wizja lokalna Zarządu Dzielnicy i Przewodniczącej  Rady 

poświęcone projektowi mpzp m. Lublin I E - przedłużenie al. Solidarności. W 

wyniku wizji do UM została przekazana uwaga, że wprowadzenie „małych 

budynków wielorodzinnych” w istniejącą zabudowę jednorodzinną w pasach 

wzdłuż ulic: Deszczowej,  ul. Kmiecej (odcinek istniejący) oraz Mgielnej 

(zachodnia strona ulicy) spowoduje nieład architektoniczny i utrudnienia dla 

mieszkańców. Zaproponowano w tych rejonach utrzymanie zabudowy 

jednorodzinnej. 

4. Wysłano pismo z prośbą o przyspieszenie zakwalifikowania ulicy Zielone 

Wzgórze i ulicy Wędrownej do dróg gminnych (do władz miasta i do 

wiadomości ZDiM oraz radnych RM). 

5. Opowiedziano na maila mieszkańców w sprawie „działalności hotelowej” na ul. 

Gajowej. Wysłano pismo w tej sprawie do 4 instytucji i wydziałów UM. 

Otrzymano informację z WBiA UM o przekazaniu pisma Rady do 

Powiatowego Nadzoru Budowlanego miasta Lublin. Otrzymano                       

z Powiatowego Nadzoru Budowlanego miasta Lublin informację o skierowaniu 

pisma do Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Lublinie. 

6. Przekazano do Straży Miejskiej Miasta Lublin pozytywną opinię                         

i podziękowanie za działania dzielnicowego st. insp. S. Stadnickiego. 

7. Przewodniczący Zarządu jako przedstawiciel Rady Dzielnicy Sławin 

uczestniczył w spotkaniu w sprawie budowy ul. Skowronkowej 

zorganizowanym z inicjatywy radnej Rady Miasta pani J. Mach w UM. 

Zagadnienie zostanie przedstawione w p. 7 posiedzenia. 

8. Na prośbę mieszkańców ul. Jemiołowej dotyczącą uszkodzeń chodnika (wraz 

z odwodnieniem), hydrantu i latarni przekazano interwencję do straży miejskiej 

(R. Osiak). Poinstruowano też mieszkańców o sposobie zgłoszenia uwagi     

do Orange odnośnie zaniżeń chodnika po pracach na ulicy na zlecenie tej 

instytucji. 

9. Zgłoszono do ZDiM  interwencje o braku działania lamp ulicznych przy             

ul. Limbowej  (M. Olszewicz) oraz o pozostawieniu gałęzi z przyciętych drzew 

przy skrzyżowaniu ul. Sławinkowskiej z ul. Kasztelańską (M. Olszewicz,            

R. Osiak, straż miejska). 

10. Zgłoszono do SM interwencję o przewróceniu drzewa na ul. Wodną             

(R. Osiak). 

11. Otrzymano informację o możliwości pobrania tabliczek informujących               

o konieczności sprzątania po swoim psie, pobrano te tabliczki z UM                   

i po konsultacji przekazano członkom Rady. 
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12. Otrzymano do wiadomości pismo mieszkanki ul. Sławinkowskiej skierowane 

do Wydziału Zarzadzania Ruchem Drogowym i Mobilnością o wyznaczenie 

przejść pieszych przez ul. J. Lisa  i ul. Świerkowej ze względu na ich brak           

i położenie w pobliżu Zespołu Szkół. Otrzymaliśmy też do wiadomości 

odpowiedź WZRDiM UM, że takie przejścia musiałyby powstać 5m od            

ul. Sławinkowskiej w ramach zadania inwestycyjnego a obecna organizacja 

ruchu jest poprawna. 

13. Otrzymano maila od mieszkanki ul. Chabrowej o braku koszy na śmieci            

w pobliżu tej ulicy. 

14.  Monitorowano postęp działań gminy w zakresie przygotowywania do realizacji 

zadań z rezerwy celowej dzielnicy (remontu nawierzchni ul. J. Lisa) i innych 

zadań realizowanych przez miasto na terenie dzielnicy (budowa                              

ul. Szafranowej, pętli autobusowej przy ul. Zbożowej).  

15. Przewieziono do siedziby Rady materiały biurowe przekazane przez UM. 

Ad 5.  

1. Ulica Sławinkowska jest bardzo niebezpieczna, jeżdżą po niej kierowcy, którzy 

nie zwracają uwagi na ograniczenia prędkości, nie jest dobrze oświetlona, 

wzdłuż chodników nie jest przycinana roślinność. 

2. Skrzyżowanie ul. Chabrowej i Kwiatów Polnych oraz wzdłuż ul. Irysowej i 

Rozmarynowej – mała ilość koszów ulicznych z nakrywkami. 

3. B. Kamieńska - Krzowska poinformowała o opuszczonym, stojącym  

samochodzie przy ul. Zbożowej (niedaleko sklepu z Elektroniką). Dzielnicowy  

Straży Miejskiej przekaże interwencję do Zarządu Dróg i Mostów. 

                                  

Ad. 6 

Z dzielnicy Sławin zostały zakwalifikowane następujące projekty do Budżetu 

Obywatelskiego: 

O-49 (ogólnomiejski) Wakacje na Sławinie – półkolonie dla dzieci w wieku   

 szkolnym, ale nastąpi zmiana zakresu i tytułu; 

D-41 (dzielnicowy) Remontujemy ulice na Sławinie – ul. S. Sempołowskiej; 

D-83 (dzielnicowy) Leżaki, hamaki, maki nad Czechówką, ale nastąpi  

         ograniczenie zakresu do przygotowania dokumentacji. 

Podczas omawiania punktu przez Przewodniczącego Zarządu R. Osiaka 

odbyła się też dyskusja dotycząca głosowania na ww. projekty. 

 

Ad. 7. 

 Trwają roboty remontu nawierzchni na ul. J. Lisa (finansowane przez 

dzielnicę) 
 Sprawa pętli autobusowej – wykonawca ma długi termin realizacji. 

 Ulica Szafranowa – powstała nowa ulica, na razie brak ostatniej warstwy 

asfaltu i nie zostało uruchomione oświetlenie. 

 Ulica Skowronkowa: 

Spotkanie w sprawie budowy ul. Skowronkowej zorganizowane z inicjatywy 

radnej Rady Miasta pani J. Mach w UM prowadził z-ca prezydenta miasta            

A. Szymczyk a oprócz radnej i przedstawiciela Rady Dzielnicy R. Osiaka 
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uczestniczyli przedstawiciele MPWiK, ZDIM i mieszkańców. Po kilku latach 

prac (trudny teren, szereg procedur formalnych, problemy z wykonawcą prac 

projektowych,  itd. ) powstała dokumentacja projektowa i uzyskano pozwolenie 

na budowę całej tej ulicy wraz z kanalizacją deszczową. Równolegle MPWiK 

przygotował dokumentację projektową na budowę pod tą ulicą sieci wodno-

kanalizacyjnych. Budowa sieci (w podstawowej części) ujęta jest w projekcie 

rozbudowy sieci w mieście Lublinie realizowanym przez MPWiK                                 

z dofinansowaniem z funduszy unijnych i musi być zrealizowana i rozliczona    

do końca 2022 r. Dlatego MPWiK po zakończeniu uzyskiwania pozwoleń            

na budowę planuje ogłoszenie przetargu i rozpoczęcie w II kwartale 2021 

prac. W tym samym czasie powinna być rozpoczęta przez miasto budowa 

ulicy (realizacja ok. 2-3 lata, koszt ok. 15 mln. zł), ale zależy to od przyjęcia 

przez Radę Miasta tej pozycji w Budżecie Miasta. 

 

 Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela przypomniała o możliwości odbywania 

zdalnych posiedzeń Rady Dzielnicy – poprosiła o przesłanie mailem swoich 

nazw (nicków) używanych w Skype w celu utworzenia grupy i komunikowania 

się. Omówiono również sprawy związane z utrzymaniem terenów zielonych.  

M. Olszewicz – Wątorska zgłosiła, aby ponownie napisać pismo w sprawie 

umieszczenia luster na zakrętach w ul. Sławinkowskiej.  

D. Wójcik zgłosiła do ZTM dwa wnioski związane z komunikacją miejską: 

umieszczenie na przystankach w pobliżu skrzyżowania ul. Zbożowej                 

i Sławinkowskiej tymczasowych wiat w celu ochrony ludzi przed warunkami 

atmosferycznymi (zmiana lokalizacji przystanków w związku z budowami pętli 

autobusowej i dojazdu do Stokrotki) oraz aby autobusy linii 37 były tylko 

przegubowe (jeździ nimi dużo osób i nie wszyscy pasażerowie się w nich 

mieszczą). M. Tarkowska zgłosiła, że są rozmyte pobocza drogi ułożonej         

z płyt betonowych w ul. Głównej, przed wjazdem na most. Dzielnicowy Straży 

Miejskiej poinformował, że zgłosi wniosek o likwidację wyrw przy jezdni          

do ZDiM w Lublinie. 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 19.55. 

Protokołowała: Monika Tarkowska   (-) 

Załączniki: 

1. Lista obecności RD Sławin na XVIII posiedzeniu w dniu 05.10.2020 r. 

2. Lista obecności gości na XVIII posiedzeniu w dniu 05.10.2020 r. 

Przewodnicząca Rady 

Protokół zatwierdzony w dniu 26.11.2020         Dzielnicy Sławin 

                                                                                                               (-)    Małgorzata Pietrzela  


